
Vragen van Hart voor Hilversum voor wethouder Kastje over de energietransitie 

In het Coalitieakkoord 2018-2022 ‘Aan de slag’ van 25 mei 2018 wordt gestreefd naar het zo 

spoedig mogelijk samen met bewoners en ondernemers opstellen van een energietransitieplan, 

waarbij voor draagvlak en betrokkenheid wordt gezorgd. Hart voor Hilversum denkt dat het 

draagvlak voor de energietransitie de komende jaren onder druk zal komen te staan, mede 

doordat de inwoners te weinig duidelijkheid en zekerheid worden geboden omtrent de 

financiering van de financiële gevolgen van verduurzaming. In het genoemde Coalitieakkoord 

is het voornemen opgenomen dat onder meer bewoners te allen tijde toegang kunnen hebben 

tot financiering via een duurzaamheidsfonds. De Gemeente Hilversum een  kent een 

Verordening Duurzaamheidslening/Stimuleringslening, die door de Raad is vastgesteld op 16 

april 2013 en naderhand op 15 maart 2016 is aangepast.  

De maatregelen voor de energietransitie, inbegrepen de voorzienbare stijging van de 

energierekening, direct gevolgen zal hebben voor het besteedbaar inkomen van de inwoners, 

in het bijzonder voor de huizenbezitters met een relatief laag gezamenlijk inkomen. De 

inwoners met de lagere inkomens zullen naar verwachting minder mogelijkheden hebben om 

energie te besparen, omdat voor hen gewoonweg de financiële middelen ontbreken, waardoor 

zij zullen zijn aangewezen op het afsluiten van de genoemde duurzaamheidslening.  

Hart voor Hilversum vraagt in dit verband het College speciaal aandacht voor een groep 

huizenbezitters, die op formele gronden van het aangaan van een duurzaamheidslening zullen 

worden uitgesloten. Het gaat dan om de groep huizenbezitters, die een duurzaamheidslening 

heeft aangevraagd maar vanwege een negatief BKR advies deze lening niet heeft gekregen. 

Ook gaat het om de groep inwoners waarvan een duurzaamheidslening op formele gronden 

niet zal worden gehonoreerd omdat het leenbedrag lager is dan 2.500 Euro dan wel dat de 

aanvrager (én zijn inwonende partner) 76 jaar of ouder zijn. 

Het College de Raad zal binnenkort het Jaarplan Energietransitie Hilversum 2019 gaan 

voorleggen, terwijl ook onder meer in het betreffende collegebesluit van 12 februari 2019, 

pt. 3, het volgende voornemen staat opgenomen: “- Samen met de raad, inwoners en 

bedrijven en in (boven-)regionaal verband voor te bereiden op de energietransitie. In de 

loop van 2019 en 2020 zullen daarvoor de kaders worden opgesteld die er voor moeten 

zorgen dat de energietransitie in Hilversum op een verantwoorde, eerlijke en rechtszekere 

manier verloopt.” 

Hart voor Hilversum wil voorkomen dat bepaalde groepen huizenbezitters in de toekomst 

om financiële redenen buiten de boot van de energietransitie gaan vallen en stelt het 

College de volgende vragen: 

1. Is het College bekend met de groep inwoners die om meergenoemde formele 

redenen buiten de boot van het kunnen aangaan van een lening uit het 

Duurzaamheidsfonds dreigen te vallen ? 

2. Zo neen, is het College bereid om aan de genoemde groep inwoners bij het opstellen 

van de plannen in dit verband extra aandacht te schenken ? 

3. Is het College bereid om aanvullende maatregelen te overwegen en zo nodig 

voorzieningen te treffen zodat de genoemde groep inwoners in voorkomend geval 

niet buiten de boot gaat vallen ? 
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